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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
PNS #2
Onsdag 30 oktober 2024, 17:53
å E-huset, KTH, Stockholm

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Vice ordförande Elinor Fligman öppnar mötet 17:55.

1.2 Val av mötesordförande

Wilma Selander nominerar Elinor Fligman till mötesordförande. Elinor god-
tar nomineringen.

Mötet väljer Elinor Fligman till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Elinor Fligman nominerar Filip Stenlund till mötessekreterare. Filip godtar
nomineringen.

Mötet väljer Filip Stenlund till mötessekreterare.

1.4 Justeringspersoner och justeringsdatum

Nella Siitonen nominerar Armin Shafiei samtidigt som Filip nominerar Mert
Affan till justeringsperson. Mert godtar nomineringen medan Armin vägrar
och istället nominerar Rasmus Neuman till justeringsperson. Även Rasmus
vägrar ta på sig denna roll och Douglas Andersson nominerar då Andreas
Larsson till justeringsperson. Andreas godtar nomineringen.

Mötet väljer Mert Affan och Andreas Larsson till justeringspersoner.

Filip föreslår att justeringsdatum ska sättas till den 13 november.

Mötet väljer den 13 november till justeringsdatum.
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1.5 Närvaro

Wilma Selander
Elinor Fligman
Douglas Andersson
Filip Stenlund
Nella Siitonen
Ester Schönborg
Isabella Stillström
Maja Nuhic
Saron Yohanes
Viktor Lundin
Julia Oldin
Jonas Lazrak
Mert Affan
Pooneh Ghaffari
Rasmus Neuman

Amanda Daae
Andreas Larsson
Armin Shafiei

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör, MAL1

Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot med JML-ansvar2

Appendix
Studienämndsordförande
VSNO3, VINO4

Ordförande Valberedningen
Ledamot Valberedningen
Ordförande NLG5

Källarmästare
QM6, Ledamot i KF7, MAL
MULLE MECK8, MAL, KF-
suppleant
Studerandeskyddsombud
Webmaster
Revisor

1.6 Försenad ankomst

Ingen försenad ankomst.

1.7 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.8 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen i sin helhet.

1Medteks Ansvariga för Lokal
2Jämställdhet, Mångfald och Lika villkor
3Vice studienämndsordförande
4Vice Idrotssnämndsordförande
5Näringslivsgruppen
6Qlubbmästare
7Kårfullmäktige
8Fordonsansvarig
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2 Informationspunkter

2.1 SM #3

Elinor informerar att SM9 #3 är den 26 november, be there or be square.
På mötet ska Fø F10, SSO11, Defibrillator12, INO13 och VINO väljas. Wilma
säger att det är viktig att alla från PNS är där. Elinor undrar om det är
någon som har någon fundering kring SM, vilket ingen har.

2.2 TF

Elinor berättar att TF14 kommer till Stockholm den 16 november och att
det då ska hållas i en stadsvandring med gästerna. På stadsvandringen ska
sektionens nämnder hålla i stationer för grupper bestående av stockholmsut-
forskande finnar. Dessa stationer ska samordnas med motsvarande nämnder
hos Elektro15. Exakt vilka nämnder som ska stå på de olika stationerna är
inte bestämt men det har pratats om att KG, PR, JML, studienämnderna och
idrottsnämnderna. Rasmus önskar att PR inte står på Plattan16 i år, eftersom
de möjligtvis kan komma att hantera alkohol.17

Elinor uppmanar nämnderna att börja planera för stationerna redan nu och
berättar att det är biljettsläpp på fredag om man även vill vara med på
sittningen. Viktor Lundin undrar om det är på ”www” och blir genast driven
med för sitt föråldrade uttryck. Han får det slutligen bekräftat av Wilma
att det sannerligen sker på ”www”.18 Jonas Lazrak säger att NLG också kan
hålla i en station och man kommer fram till att detta ska kollas upp med
Arbetsmarknadsgruppen hos Elektro.

2.3 Teambuilding

Elinor informerar om att det är teambuilding på måndag som kommer att
vara ett litet internkör/sittning i Tolvan. Helt enkelt en kväll för att umgås
och ha kul men om man ska på STAD19-utbildningen kommer man efter
den. Jonas säger att han måste lämna landet nästa vecka och kan därför inte
komma på internköret. Övriga mötesdeltagare bli lite oroliga över Jonas och
undrar om han ska bli deporterad, men Jonas kommer med det lugnande
beskedet att detta inte är fallet. Elinor avslutar med att meddela att ”Det
blir kul!” och att det kommer att finnas mat och dryck.
9Sektionsmöte

10Mottagningsansvarig
11Studerandeskyddsombud
12Sångledare
13Idrottsnämndsordförande
14Teknologföreningen
15Konglig Elektrosektionen
16Aka Sergels Torg
17Vem hade kunnat tro det?
18D.v.s. Elektrosektionen.se
19Stockholm förebygger Alkohol- och Drogproblem
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3 Uppdateringar & månadsrapporter

Mötet ska ta ett varv i rummet och för att alla ska få berätta om något
aktuellt i nämnden.

Nella är först ut och berättar att hon ”Mår jaaa...” och informerar att om
nämnderna vill ha sina event på veckoschemat måste dessa skrivas in i do-
kumentet. Nämnderna måste även komma ihåg att tagga styrelsen för att
kunna bli repostade. ”Det var väl de, int vet jag.”, säger Nella

Isabella Stillström mår bra och har inte så mycket att säga för hon har in-
te så mycket ansvar men uppmanar alla att säga till om de har något att
förmedla till ettan. ”Det har du snart.” säger Viktor. Nella kommer på att
hon glömde en punkt och berättar att det snart är dags för nyhetsbrevet för
november månad. Det är därför dags för nämnderna att skicka in det som de
vill ha med i nyhetsbrevet. Nella kikar i sin kalender och upptäcker till sin
förskräckelse att det är imorgon som det ska vara klart. Hon vill endast ha
färdiga texter från nämnderna, men översättningen av dem kan hon sköta.
Nella tar några djupa andetag för att lugna ner sin stress samtidigt som hon
febrilt pillar med sin snusdosa.

Filip har inte så mycket att säga förutom att han mår bra.

Det rullar på och det går bra för styrelsen även om det är mycket på gång,
berättar Wilma. Det som tar upp mest tid nu är förberedelser inför TF och
hon hoppas se nämnderna där. Styrelsen ska även anordna många middagar,
men annars mår hon bra.

Amanda Daae berättar att KTH20 har ett samarbetet med RFSU21 som
heter Dare to Care22. Det planeras för att styrelser och nämnder på KTH
ska gå en utbildning med RFSU. Det pratas även om att barpersonal ska
gå den men det är ännu inte bestämt. Douglas undrar om det handlar om
säkert samlag, men Amanda förklarar att Dare to Care utbildar i vad man
ska göra om man ser sexuella trakasserier och övergrepp. De delar även ut
gnuggisar som ska verka avskräckande. Amanda informerar slutligen om att
JML kommer att hålla i filmkvällar i december och även bjuda på adventsfika.

”Heeej!” säger Pooneh Ghaffari och berättar att hon mår bra. PR har massa
roliga pubar framöver så gå på dem, uppmanar Pooneh. ”Imorgon är det
halloweenpub och det ska hållas aktiviteter om döden.”, berättar Pooneh.
”Kul.”, säger Amanda. Pooneh förklarar att PR på senaste tiden har disku-
terat nämndpubar mycket. PR har som uppdrag att anordna torsdagspubar
som ska locka alla studenter på sektionerna och det har nämndpubarna hi-

20Kungliga Tekniska Högskolan
21Riksförbundet för sexuell upplysning
22https://www.daretocare.se/
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storiskt sett inte gjort. Det har varit väldigt många nämndpubar som bara
bestod av exempelvis en presentation eller ett quiz. Därför vill de sätta hög-
re standard på dessa pubar genom att nämnderna behöver planera pubarna
med exempelvis ett tema och att nämndens aktiviteter ska vara igång under
större delen av puben. Hon informerar vidare att det är viktigt att man är
ute i god tid om man vill ha en nämndpub och att det inte är någon garanti
att man får det datum man vill.

Batman Rasmus säger att de jobbar på att få fram en kanal som alla kan
höra av sig till för att alla klubbmästare ska nås av samma information.
Hittills har de blivit kontaktade personligen och det är lätt att saker ramlar
mellan stolarna vid exempelvis överlämningar. Detta skedde exempelvis för
NLG och Potential som PR därför har löst med en extrapub. Rasmus tycker
att det tidigare har varit väldigt många nämndpubbar men att det så länge
han sitter kvar kommer att vara mindre nämnpubar och istället fler satsiga
pubar av PR. Pooneh säger att de nämndpubar som anordnats lockat lite
folk och dessutom inte är det effektivaste sättet att rekrytera medlemmar.
Pooneh vill även informera om att om man har privatbokning i Tolvan och
vill ha alkholservering är det jätteviktigt att man kollar med Johan Höglund
och Felix Elfström innan eftersom de står på alkoholtillståndet.

Douglas säger att det är okej men att han är lite sjuk. Han berättar att
han har införkaffat ett betalkort till sektionen som funktionärer kan få låna
för större inköp till nämden. Han påminner om att det är viktigt att spara
kvitton och att man alltid kan kontakta honom om man har frågor om sin
nämnds budget.

Näste man till rakning är Viktor som idag har med sig Julia Oldin som
förstärkning/ersättare. Viktor informerar om att valberedningen idag hade
möte och att de på fredag kommer att utlysa val. Armin frågar hur Julia och
Viktor mår och båda mår tydligen bra.

Saron Yohanes säger att idrottsnämden ska anordna laserdome som det ligger
ute en anmälan för. Det kommer även att hållas i bowling som det kommer
att finnas minst 36 platser till. Saron för även talan för studienämnden ikväll
och har inte så mycket att säga som är av intresse för PNS förutom att de
fortfarande håller på att utveckla den nya mastern.

Rasmus mår alltid bra och har lite information från MULLE MECK23. Neb-
by är åter! Hon kom tillbaka idag för den fina summan av 11 000 kr, berättar
han. Rasmus vet ännu inte vad som var fel på henne men imorgon ska han
få ta del av detta från CaraKarl Verner Lindskog. Han berättar vidare att
han varit på KF24 där de informerade om kostnaden för reparationer från

23D.v.s honom själv.
24Som KF suppleant.
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när Nymble blev ockuperat i våras. Rasmus berättar att det hela har kostat
THS25 237 000 kronor. KF röstade även ner en motion som mottagits som
handlade om att alla sektioner skulle få en enbokstavsförkortning. MiT skul-
le ha blivit ”X” som skulle stå för x-ray. Rasmus tycker ändå att just X inte
var den orimligaste, för Bygg skulle ha blivit ”H” för hus.

Rasmus fortsätter med att säga att han har varit på pubråd igår26 där de
diskuterade Pubquery27 som är en tjänst där man kan se vilka pubar som
är öppna på campus. Pubquery håller även på att utveckla en funktion för
klubbmästerierna där de ska kunna ange i realtid hur många som är på
puben. På pubrådet diskuterade man även Dare to Care som har en web-
butbildning som kommer att erbjudas i vår. Han berättar att det även finns
en utbildning som heter Teacher to Teacher som är en JML-utbildning som
även den ska erbjudas till sektionerna. Den som har gått denna utbildning
kan sedan utbilda andra. Rasmus tycker att alla i klubbmästeriet borde få
möjlighet att gå den utbildningen.

Han har även en uppdatering när det gäller ventilationen i Tolvan, whooo!
THS Studiesocialt ansvarige Fritz Zsiga har pratat med fastighetsförvaltar-
na på KTH som återigen hänvisade till AH28 som inte gör något åt saken.
”Men!” säger Rasmus och berättar att det var tredje år ska det genomföras en
kontroll av ventilationen i sektionslokalerna och det har man upptäckt inte
har gjorts. Exempelvis kontrollerades T-Centralen29 senast 2007. De hoppas
därför att detta ska sätta press på AH. Saron vill berätta en rolig nyhet för
sektionen. Det är att det ska beställas in nya matchställ till idrottsnämnder-
na och dessa kommer kanske att vara sponsrade av Bullens Bar.

”Jag heter Mert och mår bra, lite stressad.”, säger Mert. Det kommer inte
att vara någon öppen fixarkväll i november men det kommer att vara en i
december. Han har inget mer att säga. Nella frågar varför det är så kallt i
Tolvan och Elinor säger att det bara är Nella som tycker det. Douglas teori
är att det är för att elementen inte är igång än. Mert kommer på att infor-
mera om att KG har tillsatt en ny GA30, eftersom att den grafiska nämnden
aldrig kom igång som en skulle. Ny GA är Lovisa Erlandsson som man kan
kontakta om man vill ha hjälp med märken eller andra designer.

Andreas mår bra och har inte så mycket att göra som webmaster. Pooneh
frågar varför pilarna i menyn på hemsidan har blivit till jättefula kvadra-
ter. Andreas säger att han är medveten om att det förekommer ibland, men
att han inte vet orsaken till detta. Filip undrar om Andreas kan förbättra

25Tekniska Högskolans Studentkår
26Som Batman.
27https://pubquery.se/
28Akademiska hus
29Flygsektionens sektionslokal.
30Grafiskt Ansvarig
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översättningen av sidan som har vissa brister. Andreas meddelar att den är
automatiskt översatt men att han ska kika på detta.31

Armin mår bra och han och Fredrik Carlberg har inte så mycket att gö-
ra men de har koll på alla, så försök inget. Nella frågar hur det går med
styrdokumentgruppen32 och Armin meddelar att deras senaste mötet blev
inställt. Men de är snart klar med den nya stadgan, försäkrar Armin mötet.
Pooneh berättar att det kommer att läggas fram en helt ny stadga på SM #3.

Jonas säger att han lever och berättar att den 29 november är det lunchfö-
reläsning med Siemens Healthineers i Flemingsberg. Det kommer med stor
sannolikhet även komma fler lunchföreläsningar framöver och ett alumnie-
vent kommer att anordnas i Flemingsberg. Han uppmanar nämnderna att få
med så många som möjligt till dessa event. Jonas berättar att alumineven-
tet eventuellt kommer att vara den 18 november och är ett event där NLG
bjuder in alumner som berättar om vad de gör efter examen. Detta är ett
mycket bra tillfälle att hitta hitta KEX33 exempelvis. Armin påpekar att de
även har nya medlemmar. Jonas berättar att de nu är 16 medlemmar och
har delat ut arbetsuppgifter på ett bra sätt. NLG kommer att ha en pub med
Potential34 den 8 november som kommer att ha temat Las Vegas, superkul!
Jonas säger att det kommer att vara ett storslaget event. Puben är till för
att marknadsföra MTE35 och Potential. Kom på MTE den 27 januari 2025!

Rasmus undrar varför föreläsningen är i Flemingsberg och Jonas undrar om
han vill ha hela historien. Jonas berättar att det enkla svaret är att Siemens
Healthineers inte hade några speciella önskemål om plats men att det även
beror på de samtal som NLG för med CBH36 om bidraget sektionen får för
att anordna MTE. Saron berättar att det är en liten ekonomisk kris på KTH
som även gör att de vill minska antalet masterprogram, men att detta inte
borde ske på vårt program eftersom vi precis fått ett nytt masterprogram.
Nella berättar att styrelsen ska ha kanslifrukost på måndag och att nämn-
derna därför kan komma med ämnen som de vill att styrelsen tar upp med
kansliet.

Amanda påpekar att det är rörigt gällande om kursen Programmering grund-
kurs spärrar antagning på kursen Objekorienterad programmering för årskurs
två. Ester Schönborg säger att de tidigare har haft ett möte med Mats och
SVL37 Ann Häger Nerdell om kurskatalogen och att de då inte påpekade
att det skulle finnas någon spärr. Även Mats har sagt att informationen som

31Översättningen är nu åtgärdat.
32Känd som Styrdokumentsrevideringskommittén.
33Kandidatexamensarbete
34Arbetsgruppen för elektros arbetsmarknadsmässa.
35MedTech Evening
36Skolan för Bioteknologi och Hälsa
37Studievägledare
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finns skrivet på kurswebben inte alltid stämmer. Det råder oklarheter kring
vad som gäller. När klockan slagit 18:38 har det blivit dags för Viktor att
avvika från mötet för att avnjuta en trevlig middag och Julia ersätter honom
under resten av mötet.

Mötet återgår till rundan och näst på tur är Ester. Hon säger att allt är bra
med henne och att hon har suttit med JML-möten med skolan sedan sist.38

Elinor mår bra och säger att det är väldigt mycket i november och påminner
om att man ska skicka ut anmälan till E-funq till sina nämnder. Det är
snart även dags att skicka in månadsuppdateringarna för oktober månad.
Andreas undrar hur det går med alumnigasquen och styrelsen berättar att de
gärna vill ha fler alumner på gasquen och uppmanar alla att få alumner man
känner att komma. Nella berättar att det även planeras en CBH-gasque som
kommer att hållas i februari och att alla sektionsmedlemmar är inbjudna.
Hon förklarar att det tidigare hållits i middagar med IsF39 och Kemi40 på
styrelsenivå men att det nu ska bli kul att få utöka samarbetet. Rasmus
tycker att det låter skitkul och Nella säger ”Du speciellt ja.”. Douglas berättar
att sittningen kommer att anordnas i Gasquen. Nella undrar till sist om alla
tycker att veckouppdateringarna på Instagram funkar bra med det dokument
som finns. Armin och Rasmus uttrycker att det tycker det är jättebra och
även övriga verkar tycka att det funkar bra.

4 Diskussionspunkter

4.1 Utvecklingssamtal

Elinor funderar på om det i december ska hållas ett litet individuellt samtal
med henne om hur man känner att det går och om man vill ha mer support
eller liknande. Hon säger att det inte är något obligatoriskt men att alla kan
få möjligheten att ha ett sådant samtal i december när halva verksamhetsåret
gått. Elinor undrar om det är intressant men får inga svar.41

4.2 Kontakt CNS - PNS

Elinor berättar att det i våras tog upp en proposition om att införa leda-
möter i styrelsen som skulle ha varsitt ansvarsområde. Dessa skulle då vara
JML-, NLG- respektive MSN-ansvariga. Detta har styrelsen diskuterat ihop
med andra förslag. Wilma fyller i och berättar att de funderat hur man skulle

38Ytterst välvalda ord
39Ingenjörsföreningen Flemingsberg
40Kongliga Kemisektionen

41
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kunna göra för att säkra sektionens ekonomi i framtiden. Det styrelsen kom
fram till att de vill driva fram är att MTE-ansvariga ska väljas på SM som
en förtroendepost och om posten blir vakantsatt ska denna kunna tillsättas
inom NLG. Jonas har tagit del av idén och berättar att NLG har ordförande
och MTE-ansvariga i samma nämnd och att de flesta andra sektioner har se-
parata nämnder för företagsmässan och resterande aktiviteter. Vad han har
sett är NLG är en tvåhövdad orm där projektledarna är chef över mässan
och ordförande över resterande. Han tycker att det behöver bli tydligare att
ordförande för NLG är ytterst ansvarig.

Andreas undrar om MTE-ansvariga fortfarande ska ligga under NLG, vilket
Wilma förklarar att de ska. Nella fyller i att styrelsen diskuterat att om det
skulle vara en post på SM skulle söktrycket och intresset för posten öka.
Jonas och Armin berättar att de hade problem med att tillsätta två MTE-
ansvariga i år men efter lite övertalning gick det bra. Rasmus undrar hur
det skulle fungera rent logiskt om en post till PNS som väljs på SM blir
vakantsatt. Han frågar om den då kan väljas internt inom nämnden.

En rörig diskussion startas kring hur det skulle hanteras rent praktiskt i olika
fall där posten vakantsätts eller endast en väljs, med mer mera. Mötet kom-
mer till slut fram till att det smidigaste nog är om posten läggs på ordförande
för NLG i de fall då posten är vakant efter ett fyllnadsval.

4.3 Efterträdare och marknadsföring

Elinor säger att punkten går in lite i workshopen och berättar att det är vik-
tigt att vara tidigt ute och leta efterträdare. Nella säger att Verner Lindskog
skrivit till henne om Automobilgruppen och att det ännu inte är någon från
MiT som intresseanmält sig för detta. Nella tycker att det vore bra om det
är någon från MiT i gruppen då det är ett stort inköp som ska utredas.

5 Workshop - Marknadsföring

Elinor berättar att dagens workshop ska behandla marknadsföring. Mötet
delar upp sig i mindre grupper och diskuterar följande tre frågor:

• Hur kan man tänka när man försöker marknadsföra sin post?

• Vad vill folk som är intresserade av en post veta om posten?

• Hur ska man kunna göra en del tunga poster mer attraktiva?

Jonas lämnar mötet 19:12.

Mötet tar del av det som sagts i alla grupper och kommer fram till att
marknadsföring på sociala medier är allra viktigast. Det diskuteras att funk-
tionärer kan göra en take over på styrelsens Instagram där man visar upp
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vad man gör och svarar på frågor. Nella tycker att sektionen behöver bättre
valplanscher för att de nuvarande inte syns i Tolvan. Pooneh tycker att det
är viktigt att man skriver med hur mycket tid man lade på sin post i texten
till valberedningen, eftersom det nog är många som tror att sektionsarbetet
tar för mycket tid. Wilma säger att det även är bra om man förklarar alla
fördelar en post för med sig som exempelvis företagskontakter och att det är
en bra erfarenhet på CV:t.42

Elinor tycker att många lägger ribban för högt och att ambitionsnivån för
posten blir högre än vad den behöver vara, vilket avskräcker eventuella ef-
terträdare. Nella tycker även att överlämningarna måste förbättras mycket
för att posterna ska kunna utvecklas från år till och att sektionen ska kunna
gå framåt.

6 Övriga frågor

Pooneh har en övrig fråga om frågor. Hon har en liten tanke om SM där
frågor ska ställas under frågestunden för kandidater. Hon tycker att det är
viktigt att ställa vettiga frågor för att SM ska kunna göra ett bra val för
att få personer som man vill ha på en post. Hon tycker att många frågor är
för ledande och lätt besvarade, som exempelvis ”Tål du stress?”. Det behövs
ställas mer nyanserade frågor och hon tycker det är extra viktigt att man
lyfter en oro man har om kandidaten redan under frågestunden och inte vän-
tar till diskussionen. Det är viktigt att kandidaten får möjlighet att besvara
den kritik eller oro som ställs. Mötet håller med om det Pooneh säger och
diskuterar hur detta skulle kunna förbättras.

Mert säger att det var väldigt oklart om privatbokningar i Tolvan och att
det blivit en diskussion inom KG hur dessa ska hanteras. Han ser helst att
det finns en tydlig policy kring privatbokningar. Rasmus tycker att en policy
kan bli problematisk då han tycker att det är viktigt att källarmästarna ska
kunna göra en egen bedömning utifrån situationen. Många på mötet tycker
inte att antalet privatbokningar i Tolvan är för många. Pooneh tycker att
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man möjligtvis skulle kunna sätta en gräns för hur lång tid i förväg man kan
göra en privatbokning för att det inte ska gå ut över nämndernas möjlig-
het att boka. Det diskuteras att en motion om ett PM för privatbokningar
skulle kunna vara en lösning om hanteringen av privatbokningar ses som
ett problem inom KG. Mert tackar för åsikterna. Maja Nuhic har varit på
utbildningsråd och ansluter till mötet 19.50, hela två timmar försenad?!

Maja säger att studienämnden inte hade så mycket på utbildningsrådet att
göra då det var mer av ett JML-möte utan JML-representanter. Hon berät-
tar att KTH ska lägga om JML-målen på skolan och att det skulle ha handla
om Funka43 vilket det inte riktigt gjorde. Likt Saron sagt tidigare finns det
inte så mycket att berätta från studienämnden som är av intresse för PNS.

Isabella informerar om att ettorna är igång med att planera Tackfesten för
alla faddrar och även alla i PR som har jobbat. Hon berättar att biljettsläppet
var igår men om man vill köpa en biljett kan man DM:a dem på Instagram.
Rasmus berättar att han gjort just detta men blev iggad.

7 Nästkommande möte

Nästkommande möte kommer att hållas i januari eller februari. Eventuellt
kommer ett informellt möte att hållas i december.

8 Mötets högtidliga avslutning

Elinor Fligman avslutar mötet 19:59.

Vid protokollet Justeras

Filip Stenlund
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Elinor Fligman
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS
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